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65 Een van de voorstellen (p2 statenvoorstel) luidt 'herbestemmen middelen 2e 

ronde Brabant Outcomes Fund naar 2023"

a. waarom wordt dit 'herbestemmen' genoemd? Dit is toch gewoon doorschuiven 

naar 2023? Herbestemmen betekent immers een andere bestemming geven.

Programma Bestuur 

en veiligheid 

Elies Lemkes - 

Straver

PVV Dit betreft het inzetten van middelen die bedoeld waren voor (de afbouw van) Sociale Veerkracht, voor de realisatie van het BOF in 2023. Gezien het aflopen 

van Sociale Veerkracht per eind 2022 en voorgestelde inzet specifiek voor BOF2 en UA Brede Welvaart, is dit geduid als herbestemmen.

66 Als toelichting op p5 wordt vervolgens geschreven "voorstel vanuit middelen 

vanuit in 2022 resterende middelen van Sociale Veerkracht ter dekking van de 

lasten in 2023". Eerst gaat het om herbestemmen middelen BOF naar 2023, nu 

gaat het om middelen Sociale Veerkracht naar 2023 schuiven. Graag ontvangen 

wij helderheid over wat nu precies de bedoeling is.

c. waarom is dit voorstel in het programma Bestuur opgenomen, het BOF valt 

toch onder het cultuurprogramma?

Programma Bestuur 

en veiligheid 

Elies Lemkes - 

Straver

PVV 	

Zie de beantwoording bij vraag 65.

Brede Welvaart is vanwege het overkoepelende karakter opgenomen onder programma 1 Bestuur en Veiligheid. De realisatie van het BOF is onderdeel van 

Brede Welvaart.

67 Pag 4 SV: "Voor een aantal van deze items geldt dat wij de planning nu nog niet 

hebben aangepast"

Waarom niet (er staat dat dit wel moet), waarom wordt dat uitgesteld?

Statenvoorstel Martijn van 

Gruijthuijsen

PVV Deze zin moet in samenhang gelezen met de zin ervoor: "Daarbij dient opgemerkt te worden dat wij bij meerdere

begrotingsprogramma’s ontwikkelingen en onzekerheden signaleren (zie bijlage 1 onder het kopje ontwikkelingen en onzekerheden bij de 

begrotingsprogramma’s) ". Indien nog niet met zekerheid vaststaat dat planningen aangepast moeten worden, is het gebruikelijk om onzekerheden en 

ontwikkelingen op te nemen in de Burap. In het resterende begrotingsjaar blijkt dan: a) de planning wordt alsnog gehaald, dan geen verdere actie vereist), of 

b): planning blijkt daadwerkelijk niet gehaald te zijn, dan volgt een bijstelling van de raming bij de Slotwijziging. Het laatste is uitsluitend aan de orde voor items 

die gemeld zijn in Bestuurrapportages eerder in dat jaar. 

68 Vanwege minder ingediende, of later ingediende subsidieaanvragen door 

partners..."

Wat wil zeggen 'later ingediende': later dan gepland, of later dan de gestelde 

deadline? Indien er een deadline is overschreden, klopt dan de redenering dat dit 

betekent dat de subsidie niet wordt toegekend? Zo nee waarom niet? Kunt u 

toelichten?

Statenvoorstel Martijn van 

Gruijthuijsen

PVV Deze zin heeft betrekking een aantal gemelde ontwikkelingen en onzekerheden waarvoor dreigt dat deze tot uitdrukking kunnen komen in de jaarrekening. In 

dit geval wordt 'later dan gepland' bedoeld. Stel dat een subsidietermijn loopt tot april 2023 en het overgrote deel van de aanvragen pas in maart 2023 wordt 

ingediend, dan kan onderbesteding ontstaan in het jaar 2022. Veelal houdt de raming 2022 hier onvoldoende rekening met een dergelijk patroon. Daarnaast 

zit tussen 'het indienen een aanvraag' en 'moment van beschikken' nog een behandeltermijn van meerdere weken. Lastneming mag volgens BBV-richtlijnen 

pas worden gedaan wanneer de subsidie beschikt is. Dit is een andere oorzaak waardoor onderbesteding kan ontstaan. Ontwikkelingen en onzekerheden zijn 

gesignaleerd in programma's 4, 5 en 10. Daar waar mogelijk zal bij de Slotwijziging een bijstelling van het budget plaatsvinden.   

69 Pag 7/8: subsidieregeleingen opengesteld, maar nog geen nadere afspraken met 

BOM en Braventure.

Wordt hier bedoeld dat er een subsidieregeling is opengesteld, zonder dat de 

concrete governance, beheer en ondersteuning van de uitvoering daarvan is 

georganiseerd? Komt dat vaker voor?

Statenvoorstel Martijn van 

Gruijthuijsen

PVV We hebben in maart 2022 de paragrafen 2 en 3 van de Subsidieregeling Economie, Kennis en Talentontwikkeling Noord-Brabant 2022 opengesteld voor 

respectievelijk het innovatieve MKB en innovatieve startups. Deze paragrafen zijn opgesteld in nauwe samenwerking met de ROM’s en Braventure. De 

beheer/uitvoering van de regeling ligt bij de provincie. De ROM’s en Braventure ondersteunen het MKB en startups met het opwerken van projecten voor deze 

regeling. Daarnaast adviseren zij de provincie bij het beoordelen van complexe aanvragen waar wij de inhoudelijke kennis niet in huis hebben. Wanneer een 

ROM/Braventure het project heeft ondersteund met opwerken dan zal een andere ROM advies geven. Middels deze werkwijze stimuleren wij onderlinge 

samenhang, verbeterd het de kwaliteit van de aanvragen en worden lessen gedeeld. Bij specifiek paragraaf 3 maken we gebruik van definities uit het Brabant 

Startup Framework. Dit framework is ontwikkeld door BOM in samenwerking met Braventure. De nadere afspraken hebben betrekking op het verder 

ontwikkelen van dit framework.

70  Pag 8: voorstel om programmamiddelen bedoeld voor economie te storten naar 

een reserve voor Europese programma;s 22-27.

a. De middelen voor economie hadden een bestemming in 2022. Nu worden die 

middelen opeens weggezet naar andere doelen die deels buiten deze 

bestuursperiode vallen (een reserve tbv 22-27). Waarom?

b. Welke beleidskaders, doelstellingen en te behalen resultaten t.a.v.

de europese programma's hebben PS vastgesteld wat het reserveren van deze 

middelen rechtvaardigt?

c. Als de programma's voor Economie gewoon op koers hadden gelegen en er 

dus geen onderuitputting zou zijn, hoe was de storting van 8,4 miljoen dan 

gedekt?

d. Hoe is het bedrag van 8,4 miljoen tot stand gekomen?

e. Verwezen wordt naar een statenmededeling "Voortgang europese programma's 

periode 2021-2027". Deze dateert kennelijk uit juli, maar is pas onlangs naar PS 

gestuurd. In deze statenmededeling is niet vermeld dat er nu opeens miljoenen uit 

de verschillende programma's moeten worden opgehoest. Hoe zit dat precies?

Statenvoorstel Suzanne Otters - 

Bruijnen

PVV a) De middelen houden dezelfde bestemming, en worden nog steeds weggezet voor dezelfde doelen, maar dan met behulp van middelen vanuit Europa. De 

middelen die in reserve zijn gestort zijn (naar verwachting) nodig voor de openstellingen in 2022 en 2023 en dus voor deze bestuursperiode. De reserve is 

ingesteld t/m 2027 maar voor de jaren 2024 t/m 2027 zijn nog geen middelen gestort.  b) Zoals onder a) beantwoord, blijven de beleidskaders, doelstelling en 

te behalen resultaten hetzelfde.  c) Programma’s liggen op koers. In begroting 2022 was al rekening gehouden met deze inzet van middelen, immers 

doelen/resultaten blijven hetzelfde, worden nu alleen gerealiseerd met inzet van middelen vanuit Europa.  d) Op basis van de geplande openstellingen 

alsmede gerealiseerde cijfers van de vorige programmaperiode, is een inschatting gemaakt voor de benodigde cofinanciering voor de jaren 2022 en 2023. 

Voor EKT is naar verwachting voor OPZuid een bedrag nodig ad € 3,9 mln., JTF € 1,6 mln. En voor Interreg € 2,9 mln. Totaal € 8,4 mln. Voor 2022 +2023.  e) 

In Statenmededeling is het volgende vermeld; . “Voor deze resterende bestuursperiode is ruim € 20 mln. voorzien voor cofinanciering voor de programma’s 

OPZuid, JTF, Interreg en GLB-NSP samen. Deze middelen zijn vrijgemaakt /gedekt vanuit de begroting van de betrokken beleidsprogramma’s bij de provincie 

Noord-Brabant.” Daarmee dus wel vermeld dat de middelen uit de betrokken beleidsprogramma’s worden gedekt. Dit is in de Begroting 2022, paragraaf 9 

Europese programma’s onder kopje “Provinciale cofinanciering Europese programma’s” ook al eerder vermeld.

De Statenmededeling is reeds op 21 juli aangeboden aan de Statenleden en stond op 19 september geagendeerd op de agenda-vergadering van PS. 

71 Pag 11. Programma 10. Gesteld wordt dat de uitvoering volledig op koers ligt. 

Hoe verhoudt zich dat met het plan om geld van het BOF over te hevelen naar 

2023?

Statenvoorstel Elies Lemkes - 

Straver

PVV Het betreft geen overheveling van middelen van het BOF, maar middelen voor afbouw inzet Sociale Veerkracht waarvoor wordt voorgesteld deze in te zetten 

voor het BOF in 2023.

72 Pag 11. "hep.165t budget"

Kunt u toelichten wat hier wordt bedoelt of behoort te staan?

Statenvoorstel Martijn van 

Gruijthuijsen

PVV Dit betreft een typfout. De juiste zin is: "Als het niet binnen de reeds beschikbare capaciteit opgevangen kan worden, doen wij uw staten een voorstel om het 

budget voor de extra benodigde capaciteit beschikbaar te stellen.
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73 Waarom worden subsidies structureel minder?

(vraag gesteld door mevr. E van Dijk tijdens CIE S&V 30 september)

Bestuurs-rapportage Martijn van 

Gruijthuijsen

PVDA Uit de exacte vraagstelling kan afgeleid worden dat er wordt uitgegaan van structureel minder subsidieverstrekking hetgeen wij niet kunnen onderbouwen. Wel 

is in deze Burap-II op diverse programma sprake van een bijstelling van de planning. Dit heeft meerdere oorzaken en dat is procesmatig op hoofdlijn wel 

verklaarbaar.  Er is een onderscheid te maken tussen begrotingssubsidies en projectsubsidies. In deze categorieën zijn er een aantal generieke aspecten die 

kunnen leiden tot een lagere realisatie dan begroot.

1. Begrotingssubsidies; Hierbij kan het voorkomen dat de gesubsidieerde organisatie vertraging oplopen en dientengevolge de lasten later pas gerealiseerd 

worden. In dat geval wordt vaak voorgesteld om dan de middelen over te hevelen naar het jaar dat de lasten daadwerkelijk verantwoord moeten worden. 

2. Projectsubsidies; Hierbij wordt een regeling opengesteld voor organisaties om gebruik te maken van een subsidie om onze doelen te halen. het is dan aan 

de organisaties om in te schrijven. Tussen het openstellen van een regeling en het beschikken van subsidie is een doorlooptijd gemoeid waardoor er pas in 

het volgende jaar beschikt wordt en daardoor de middelen pas in een later jaar verantwoord worden. Dan vind er overheveling plaats.

Ook kan het voorkomen dat er minder organisaties gebruik maken van een opengestelde regeling waardoor er minder wordt beschikt dan dan begroot.

Tot slot kan het voorkomen dat een beschikte subsidie niet geheel wordt aangewend en dan vind er een bijstelling van de subisidie plaats en vloeien de 

middelen terug naar de algemene middelen.
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